



星河中镁（榆林）科工贸有限公司
GALAXY TRADE AND TECHNOLOGY COMPANY

让榆林镁遍世界
让世界聚焦榆林

中国办事处:

地址：陕西省榆林市明珠大道高新技术产业园创业大厦1804室

邮编：719000

电话：86-1550-912-8839

邮箱：cn.service@galaxytradetechnology.com

美国办事处:

地址：檀香山1900堡垒街1200室

邮编：96813

电话：01-808-638-7100

邮箱：us.service@galaxytradetechnology.com

<http://www.galaxytradetechnology.com>



星河微信频道

星河中镁是一家总部位于陕西，集镁矿业、制造业和国际贸易于一体的公司。作为一家中美合资企业，星河中镁具有高效、大规模的生产能力；拥有先进的材料技术和能够有效打入全球市场的金融工具。公司使用智能物流向全球港口运送镁产品，在工业生产中广泛使用可再生能源。星河中镁致力于将镁发展成为轻质、坚固、耐用和可回收的金属替代品，业务涉及汽车、航空航天和制药行业。



由原子到星球，
由人类文明到浩瀚宇宙
我们希望达到一种
稳定、发展、绿色、持续的状态

星河中镁董事长致辞

星河中镁是中美第一家国际镁贸易合资企业，此企业的创办认证了镁是中国最重要的战略资产之一。我们正在应对一系列相关挑战：稳固的采矿和制造供应链；全球物流运输体系；长期稳定的价格；有序的全球贸易平台；镁的创新应用。星河中镁本着绿色环保的理念，尽可能使用可再生能源，并回馈我们的社会，这为中国与世界建立新商业关系提供范例。

麦克·诺斯



星河中镁副董事长致辞

“志存高远，脚踏实地”。星河中镁要立足榆林、辐射全国、放眼全球，面对未来，我们的目标是让榆林“镁”遍世界，让世界聚焦榆林。我诚挚的希望，海内外广大投资者、商业伙伴及各界朋友关注和支持星河中镁的发展，我深信通过自身的努力和外界的支持，用诚信和质量打造镁产业的标杆品牌，星河中镁必将享誉世界！

李建君



董事会成员介绍



麦克·诺斯 董事会主席

诺斯先生曾先后担任美国亚太集团董事长、美国绿星科技公司的原总裁兼联合创始人和美国北方通信创始人。曾负责过太阳能、无线通信和媒体、软件开发；长期从事国际贸易；与阿瑟·利普共同成立太平洋特许收益权交易所，发行高质量的特许收益权券并将其引入中国。

诺斯先生目前担任董事长的美国亚太集团是专门为在美国及全球进行国际贸易、商业、技术和产业投资的中国企业以及有志于在中国拓展产品，扩大市场，推广技术的美国企业提供全面专业的贸易、服务及金融投资，在中国大陆拥有丰富的资源。

李建君 董事会副主席

李建君先生毕业于西安邮电大学通信专业，后取得西安交通大学工商管理硕士学位。曾任中国电信（中国规模最大的三家电信公司之一）榆林分公司工程部经理，后担任榆林生态产业科技园主任助理，主要负责科研和药剂标准制定等工作。2017年，他被评为榆林市10杰出大企业家，在技术创新，清洁能源和管理方面具有丰富经验。

李建君先生目前担任董事长的榆林普惠达生态产业发展有限公司是一家突破性的能源发电和配电公司，公司利用先进的太阳能、风能和生物质能创造清洁的绿色电力，为榆林快速发展的产业提供可靠的电力。

董榆明 董事会成员/首席执行官/总经理

董榆明先生毕业于陕西师范大学化学系，后在西北大学获得硕士学位。曾任陕西进出口公司进出口部门经理、中孟陶瓷工业公司担任首席代表。还在清华大学国家热能工程中心任教。致力于推动中国镁产业的技术发展和出口贸易。

他是一位商业领袖和企业领导，在工程、化学、药物和材料科学方面经验丰富；还是一名学者和讲师，和中国顶尖学术机构都有合作，能够接触到最顶尖的人士以及最精密的技术设备。

周晓芳 董事会成员/首席联络官

周晓芳女士是亚太集团的董事之一，负责开拓中国市场，把美国的先进金融技术带到中国，帮助中国企业家开拓美国市场，搭建中美贸易平台，并与中美两国的学术界和商务、外交等政府相关部门有着紧密的合作关系。她致力于中美和平事业的发展，是周恩来和平研究院的创始人之一。她为中美两国人民的友谊与合作做出了积极的贡献。

罗杰·爱博斯坦 董事会成员/首席法律顾问

爱博斯坦先生曾任Cades Schutte律师事务所税务部门主任。在国际和美国国内税收计划和诉讼、公司与合伙制等方面，他是全国公认的专家；他还担任过华盛顿特区国税局的税法专家。

他作为美国税务律师协会的成员，被列入美国法律名人录和美国最佳律师名录。并于2011年获得美国夏威夷最佳税务律师。

丁晓云 董事会成员/首席财务官

丁晓云先生毕业于西安电子科技大学，中国高级会计师、IPA国际注册高级会计师、工程师。曾任职于国内央企财务经理，负责财务工作。熟悉国内财务制度、税务政策、财经法规。

刘奕辰 董事会成员

刘奕辰女士是美国俄克拉荷马州立大学园艺与园林建筑系园艺系的全优毕业生，获得证券和基金从业资格。现任欧盟-中国教育文化协会运营总监，致力于建立中欧高级别交流对话机制，加强双边在技术资源对接、高端智库、文化交流、国际教育等领域的深度合作，从而促进中欧经贸合作全面发展。

管理团队

呼明 首席行政官

呼明先生是香港科技大学通信专业的硕士研究生，高级工程师、高级行政秘书。曾任中国电信陕西公司总经理秘书、网络运行维护事业部维护主管和客户解决方案部客户总监，因为科技陕西分公司市场运营总监，擅长行政工作、后勤管理，政府、企业客户维系、运营方案制定。

丹尼尔·鲁本尼 副总经理（国际市场开发）

鲁本尼先生是德国汉堡鲁本尼公司的合伙人，在国际贸易方面有着丰富的经验，尤其是欧洲和中国之间的贸易。鲁本尼先生拥有意大利米兰商业大学工商管理硕士学位，以及纽约大学Leonard N.Stern商学院市场营销和国际商务理学学士学位，能够流利使用英语、德语、意大利语和波斯语。

大卫·卡采尔 高级主管（美国市场开发）

大卫·卡采尔先生是一位经验丰富的业务发展和战略投资执行，积极参与业务创新，开发新的用户模式，推动围绕软硬件技术、媒体生产、智能城市和5G、大数据和分析、图像和流媒体识别的技术创新，人工智能和网络安全领域已有30多年的历史。他曾就职于微软（高级开发主管）、英特尔（娱乐投资）、卢卡斯电影（技术合作伙伴）、巴诺（首席创新官）和美国北方通信（首席营销官）和两家咨询公司的创始人，专注于私营和公共部门的行业数字化转型。

商务活动





Galaxy Trade and Technology Company

星河中镁（榆林）科工贸有限公司

GALAXY TRADE AND TECHNOLOGY COMPANY

China Offices :

Address: High-Tech Industrial Park, Room 1804, Chuangye Building, Minghzu Avenue
Yulin City, Shaanxi Province, China

ZIP: 719000

Tel: 86-1550-912-8839

E-mail: cn.service@galaxytradetechnology.com

U.S. Offices :

Address: 1900 Fort St., Ste. 1200, Honolulu, HI

ZIP: 96813

Tel: 01-808-638-7100

E-mail: us.service@galaxytradetechnology.com

<http://www.galaxytradetechnology.com>



Galaxy Channel on WeChat

Share Yulin magnesium with the world;
Bring the world to Yulin

Galaxy Trade and Technology Company



Letters from the Chairman and Vice-Chairman



Galaxy Trade and Technology is a magnesium mining, manufacturing and international trade network based in Shaanxi Province, China and Honolulu. A joint venture between private business in China and the United States, Galaxy provides efficient, large scale production, advanced materials technology, and financial engineering for effective market access. The company uses intelligent logistics for delivery of magnesium products to ports worldwide; renewable energy powers a significant part of its industrial operation. Galaxy supports the development of magnesium as an alternative for lightweight, strong, durable and recyclable metals, and serves the automotive, aerospace, and pharmaceutical industries.



From atoms to planets,
from human civilization to the
whole universe--
we support sustainable
green economic development

Letter from the Chairman

Galaxy Trade and Technology is the first international magnesium trade joint venture between China and the United States -- recognizing magnesium as one of China's most important strategic assets.

We are solving a grid of interrelated challenges: a reliable mining and manufacturing supply chain; global transportation logistics; long-term price stability; a regulated global trading desk; innovative science and engineering for new applications of magnesium.

Galaxy is using renewable energy wherever possible, serving our communities responsibly, and providing a living example of a renewed commercial relationship between China and the world.

Michael North



Letter from the Vice-Chairman

"Aim high, but keep your feet on the ground." Beginning with Yulin, GTTC will radiate through the whole nation, and will always take a global view. Our goal is to share magnesium from Yulin with the world, and to bring the world to Yulin. I sincerely hope that our investors, business partners and friends from China and abroad will support the development of GTTC. I am convinced that, through their efforts and support, we will build a magnesium industry brand based on integrity and quality, and GTTC will become known worldwide.

Li Jianjun



Introduction: Board Members



Michael North, Chairman of the Board of Directors

Mr. North serves as Managing Partner of Asia-Pacific Group; he is the former President and co-founder of Greenstar Foundation, and founder of North Communications. He has been responsible for solar energy, wireless communications, media production and software development, and has been engaged in international trade for 30 years. He established a China Royalties Exchange initiative with Arthur Lipper, in order to issue high-quality revenue share investment products in China.

Asia-Pacific Group is specialized in providing comprehensive and professional trade, services and financial investment for Chinese enterprises engaged in international trade, commerce, technology and industrial investment in the United States and the world. The company also assists American enterprises interested in expanding their products, markets and technology in China.

Li Jianjun, Vice-Chairman of the Board of Directors

Mr. Li Jianjun received an MBA from Xi'an Jiaotong University. He was the manager of the Engineering Department of Yulin Branch of China Telecom (one of the three largest telecom companies in China), and then served as the assistant director of Yulin Ecological Industry Science and Technology Park, mainly responsible for scientific research and pharmaceutical standard formulation. In 2017, he was rated as one of the top 10 outstanding entrepreneurs in Yulin City; he has rich experience in technology innovation, clean energy and management.

Mr. Li currently serves as the chairman of Yulin Puhuida Ecological Development Company, a breakthrough energy power generation and distribution company. The company uses advanced solar, wind and biomass energy to create clean green power that provides reliable electricity for Yulin's fast-growing industries.

Dong Yuming, Board Member, CEO and General Manager

Mr. Dong Yuming graduated from the Department of Chemistry, Shaanxi Normal University, and obtained his Master's degree from Northwest University (Xi'an). He was the manager of the Import and Export Department of a leading trading company in Shaanxi, and the chief representative of Zhongmeng Ceramic Industry Company. He teaches at the National Thermal Engineering Center of Tsinghua University. He is committed to promoting the technological development and export trade of China's magnesium industry.

Mr. Dong is a business enterprise leader with rich experience in engineering, chemistry, medicine and material science. He is also a scholar and lecturer who cooperates with top academic institutions in China and has access to the top people and the most sophisticated technical equipment.

Xiaofang Zhou North, Board Member, Chief Communications Officer

Ms. Xiaofang Zhou is an executive at Asia-Pacific Group. She is responsible for the development of financial services, international investment and trade projects between China and the United States. She has close ties with the Chinese business community, academia, the Ministry of Commerce, the Ministry of Foreign Affairs and other government departments. She founded the Zhou Enlai Peace Institute and directed the documentary "In the Footsteps of Zhou Enlai."

As an experienced business manager, she has always been committed to building a bridge between China and the United States. This is consistent with the tradition of her great-uncle, former Premier Zhou Enlai. As a communicator trusted and respected in China and America, she consistently supports the peaceful development of all countries.

Roger Epstein, Board Member; Chief International Counsel

Mr. Epstein served as the director of the tax department at Cades-Schutte, the largest law firm in Hawaii. He is expert in international and U.S. domestic tax planning and litigation, the formation of companies and partnerships, and worked as a tax expert with the Internal Revenue Service in Washington, D.C.

As a member of the American Association of Tax Lawyers, Mr. Epstein is listed in Who's Who in American Law, and in Best Lawyers in America.

Ding Xiaoyun, Board Member; CFO

Mr. Ding Xiaoyun graduated from Xidian University as an IPA-certified senior accountant and engineer. He has served as the financial manager of State-Owned Enterprises, responsible for financial analysis. Mr. Ding understands domestic financial systems, tax policy and financial regulations.

Liu Yichen; Board Member

Ms. Liu Yichen graduated from Oklahoma State University, and has obtained certification in securities practice and fund management. She is Operations Director for the Europe-China Institute for Education and Culture.

The Executive Team of GTTC

Hu Ming; Chief Administrative Officer

Mr. Hu Ming graduated from Hong Kong University of Science and Technology with a Master's degree, qualified as a senior engineer with communications major. He worked in network operations and maintenance for China Telecom, Shaanxi Province, and account director of customer service. He later worked as director of market operations for China Telecom, Shaanxi, responsible for conference organization and logistics management.

Daniel Roubeni; Vice President (International Market Development)

Daniel Roubeni is a partner in The Roubeni Company of Hamburg, Germany. He has rich experience in international trade, particularly export from China to Europe and America. Mr. Roubeni has a Master's of Business Administration from Milan University, and a Bachelor's in marketing and international business from the Leonard Stem School of Business, New York University. He is fluent in English, German, Italian and Farsi.

David Catzel; Senior Executive {United States Market Development}

Mr. David Catzel is an experienced executive officer of business development and strategic investment. His executive positions include Microsoft (Senior Development Executive), Intel (Entertainment Investments), Lucasfilm (Technology Partnerships), Barnes & Noble (interim Chief Innovation Officer). He is founder of his own Los Angeles and New York-based consulting company focused on digital transformation, both in the private and public sectors. David actively develops new user models, new software and hardware technologies, media production, Smart Cities, big data and analysis, image and streaming media identification, artificial intelligence and network security applications, in a career that spans more than 30 years.

Business activities

